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- De ce nu suntem în Necazul cel Mare încă? - Actualizare despre profețiile biblice.  
https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+mfq8br9

- YouTube video, „Revolte au loc în China în timp ce rezidenții înfometați se împotrivesc 
politicii de carantinare ZERO COVID 
https://www.youtube.com/watch?v=NOTh6jiRNxU 

- Moarte Subită 

https://www.activenews.ro/stiri/MOARTE-SUBITA-FILMUL-TRADUS-IN-ROMANA.-
ActiveNews-lanseaza-mult-aclamatul-si-terifiantul-documentar-subtitrat-in-limba-romana.-
VIDEO-177847 

https://rumble.com/v1wac7i-world-premier-died-suddenly.html 

- Articol, „Vaccinurile Covid 19  și interpretarea eronată a efectelor secundare percepute, 
clarificare asupra siguranței vaccinurilor” 
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/36381188

Linkuri la predici și actualizări anterioare. 

- „Răpirea vine prima” - 2 Tesaloniceni 2:3 „Dovada Răpirii pre-tribulaționiste” – Actualizare
despre profețiile biblice 
https://youtu.be/Us7-jOaEDis 

- Dovada Răpirii pre-tribulaționiste 

https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+mvrqw5f

- Constrânși în colțul profetic – Actualizare despre profețiile biblice. 

https://subsplash.com/calvary-chapel-kaneohe/media/mi/+hqrv8yy
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Dominourile Necazului 

Domino Efect Trimiteri biblice

Răpirea pre-tribulaționistă Descoperirea lui Antihrist 1 Tes.4:17, 2 Tes.2:1-8

Întărirea legământului de 7 ani cu mulți Începutul Necazului de 7 ani Daniel 9:27

Recontruirea celui de-al 3-lea Templu

Evreiesc 

Urâciunea aduce pustiirea în

Templu

Daniel 9:27, 2 Tes. 2:4

A 2-a venire a lui Isus Hristos la finalul

celor 7 ani

Începutul Împărăției de o mie de ani Apocalipsa 19

Finalul Împărăției de o mie de ani. Începutul Cerurilor Noi și a Noului

Pământ

Apocalipsa 20-21

Dominourile  dinaintea Necazului

Aranjarea dinaintea Necazului Desfășurearea Necazului de 7 ani Trimiteri biblice

Alinierea celor 10 regi care 

conduc cele 10 regiuni

Antihrist conduce în colaborare cu cele 

10 regate

Daniel 2, Apoc. 7, 13, 

17

Alinierea națiunilor din jur 

împotriva Israelului

Invazia Israelului din Nord pentru a lua 

pradă

Ezechiel 38-39

Restricția și distrugerea lanțului 

de aprovizionare cu alimente

Salariile pe o zi din hiper-inflație 

cumpără doar o pâine

Apocalipsa 6:5-6

Reducerea populației pentru a 

controla populația

Moartea majorității populației de pe 

pământ

Apocalipsa 6-9

Demolarea/dezintegrarea 

controlată a economiei globale

Economia bio-digitală fără numerar Apocalipsa 13:16-18
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KAPONO: Doamne,  Îți  mulțumesc mult  pentru această  zi  pe care ai  făcut-o.  Să ne
bucurăm și  să  ne veselim în  ea,  Doamne.  Este  un privilegiu  să fim aici,  Doamne.  Și  Îți
mulțumim foarte mult pentru că ne-ai oferit acest loc, Doamne, și acest timp în care putem
veni împreună, Doamne, și ne adâncim în Cuvântul Tău. Ne rugăm ca acest mesaj, adus la noi
de pastorul JD. Te rugăm să îl binecuvântezi. Te rugăm să ne deschizi urechile și inimile ca să
îl primim, pentru că Tu ai ceva pentru noi și vrem să știm ce este pentru a putea fi mai mult ca
Tine, Doamne. Binecuvântează deci acest timp petrecut împreună în închinare și în învățătură.
Cerem aceasta în numele puternic al lui Isus, ne rugăm. Amin. 

PASTOR JD: Amin. Amin. Bună dimineața. Bine ați venit. Mă bucur că sunteți aici!
Vreau să le urez bun venit celor care ni se alătură online. Puteți lua loc în acest moment.
Înainte de a începe, vreau doar să menționez rapid că, pentru aceia dintre voi care sunteți aici,
vom avea întâlnirea noastră de rugăciune marți seara, la ora 19:00, aici în sanctuar, și doar v-
aș încuraja să veniți și să vă alăturați nouă. Sper că o veți face. Avem două servicii duminica
dimineața,  dintre  care  primul  este  actualizarea  despre  profețiile  biblice  pe  care  o  facem
săptămânal, o facem de câțiva ani, iar al doilea serviciu, care va fi la ora 11:15 a.m., ora
Hawaii, va fi transmis în direct, iar aceasta este predica, care este un studiu verset cu verset
prin Cuvântul lui Dumnezeu. 

Săptămâna trecută am terminat cartea 1 Petru, astfel, cartea care vine după 1 Petru este
2 Petru. Deci știu, profund, nu-i așa? Deci, astăzi textul va fi - ei bine, vom începe 2 Petru
capitolul 1, începând cu versetul 1, și vom ajunge până la sfârșitul versetului 1. Și ceea ce
vom face este să ne uităm la felul cum Isus ne va ridica întotdeauna în acele momente în care
ne găsim atât de jos. Așa că, dacă puteți să rămâneți și să vă alăturați nouă, vă încurajăm cu
siguranță să o faceți și pe cei care sunteți online, de asemenea. Pentru cei care sunt online și
urmăresc  prin  intermediul  YouTube  sau  Facebook,  vă  încurajăm  să  intrați  direct  pe
JDFarag.org pentru a vedea integralitatea necenzurată și neîntreruptă a actualizării de astăzi.
Și cu asta, vom începe. 

Vreau să vorbesc cu voi astăzi despre ceea ce se numește „efectul de domino”, mai
exact în ceea ce privește profeția în Biblie. Aceasta deoarece tot, și chiar tot ce vedem acum
că are loc în lumea de astăzi se așează și se aliniază în proverbialul domino profetic. Înainte
de a intra în subiect, vreau doar să menționez rapid că am oferit linkuri către actualizările
anterioare care vor fi specifice la ceea ce vom aborda astăzi; acestea vor fi pe site. 

Voi începe cu definiția  efectului  de domino, deoarece aceasta  va fi  relevantă pentru
înțelegerea noastră a acestei analogii legate de profeția biblică. Dicționarul Merriam-Webster
definește efectul  de domino ca fiind „un efect cumulativ  produs atunci  când (Ascultă)  un
eveniment inițiază o succesiune de evenimente similare”. Este, de asemenea, denumit în mod
obișnuit  „efectul  de undă”;  cu toate  acestea,  am ales  „efectul  de domino” din mai  multe
motive, principalul fiind acela că, pentru ca piesele de domino să cadă, ele trebuie mai întâi să
fie așezate. Și odată ce sunt meticulos și perfect așezate, este nevoie doar de împingerea unui
singur domino pentru ca apoi toate să cadă. Îndrăznesc să spun că exact asta este ceea ce se
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întâmplă acum și chiar acum este gata, atât de mult încât acum este doar o chestiune de timp
până când acel eveniment, acel domino inițiază succesiunea tuturor evenimentelor care sunt
puse la cale  în  mod profetic  și  aliniate  perfect.  Ca și  în cazul  efectului  de domino,  toate
piesele de domino vor cădea și când, nu dacă, ci când o vor face, va fi rapidă succesiunea lor. 

Acum, acest lucru ridică întrebarea: care este acel eveniment sau eveniment principal,
dacă  preferați,  care  declanșează  această  succesiune?  Răspuns:  Răpirea  bisericii  înainte  de
necazul cel mare. Și, dacă aveți  amabilitatea să mă ascultați,  vă voi explica de ce și cum
putem ști acest lucru. În primul rând, aș dori să le mulțumesc tuturor celor care și-au făcut
timp să comenteze la actualizarea de săptămâna trecută, „De ce nu suntem încă în necaz”. Am
fost foarte încurajat de răspunsurile primite și sper că actualizarea de astăzi vă va fi de mare
încurajare, în special pentru cei care chiar se ocupă de acest lucru și se luptă cu toate acestea.
Am petrecut destul de mult timp în această săptămână în rugăciune, întrebându-L pe Domnul,
căutându-L pe Domnul, cerându-I Domnului în mod special pentru actualizarea de astăzi, și
ceea ce sper să fac este să rezolvăm această problemă și, ca atare, să clarificăm, dar nu numai
să o clarificăm, ci să fie o încurajare pentru voi. 

Voi începe cu un comentariu pe care l-am primit și care are împreună cu el o întrebare
foarte bună în această privință. Acesta vine de la Nancy Allen din Salt Lake City, Utah, care
scrie: „Dragă pastor JD, îți scriu ca răspuns la actualizarea „De ce nu suntem încă în necaz”.
Sunt o credincioasă fermă în poziția pre-trib, dar iată întrebarea mea: Cât de departe trebuie să
intrăm în „când vezi că aceste lucruri încep să se întâmple”? ( Râsete ) „Vedem aceste lucruri
de ceva vreme.” (Asta-i adevărat!) Este acest verset în contextul vremurilor în care vedem
convergența tuturor acestor lucruri, sau este în contextul poporului evreu care va avea nevoie
de încurajare spre sfârșitul necazului? Dacă răpirea nu va fi curând, vom trăi în necazul care
știm că nu este pentru biserică. Cunoscându-l însă pe Dumnezeul nostru, El ne va scoate în
ultima secundă, nevrând ca nimeni să piară”. 

Ei bine,  am vrut să împărtășesc acest  comentariu  în mod special  pentru că ea pune
punctul pe proverbialul „i”,  dacă pot spune așa, în ceea ce privește răpirea,  știind în mod
specific  că  nu  putem fi  încă  în  necaz,  deoarece  răpirea  bisericii  nu  a  avut  loc  încă.  De
asemenea, ea știe pe bună dreptate că răpirea este evenimentul care dă startul succesiunii, ceea
ce aduce în discuție această întrebare de multe ori pusă înainte de răpire, așa cum mă voi
referi la ea. Care este întrebarea, adesea pusă, înainte de răpire? Ei bine, în esență este aceasta:
„Câte  dintre  evenimentele  necazului  vom  vedea  înainte  de  răpire?”  Sunteți  gata  pentru
răspuns? Toate. Lasă-mă să mai încerc o dată. (Râde) Câte dintre „toate aceste lucruri” pe
care începem să le  vedem împlinindu-se vom vedea că „încep să se  împlinească”?  Toate
acestea. Câte dintre profețiile care își găsesc împlinirea finală în necazul de 7 ani vom vedea
înainte de necazul de 7 ani? Toate. Bine, lasă-mă să încerc asta, atunci. Toate profețiile care
se vor împlini în cele din urmă în timpul necazului trebuie să fie puse pe poziții înainte de
necaz, nu? În ceea ce privește întrebarea ei dacă aceasta este pentru noi sau pentru evrei,
răspunsul scurt este „amândouă”. Și aceasta, în esență, din același motiv. Ia priviți la Luca
21:28, care este versetul  la  care se referă ea,  în care Isus spune: „Când vor începe să se
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întâmple aceste lucruri, să vă uitați în sus și să vă ridicați capetele” (Și iată de ce), „pentru că
izbăvirea voastră se apropie”. Vreau să vă atrag atenția asupra a două cuvinte, dintre care
primul este cuvântul „începe”, iar al doilea este cuvântul „se apropie”. Pentru a înțelege acest
lucru, să folosim ilustrația unei parade. Participanții încep să se alinieze și să își ocupe locurile
în  această  paradă.  Biserica,  este  cea  care  se  află  la  începutul  acestei  parade,  va  vedea
începutul alinierii  și pregătirii  participanților,  iar  Israelul care se află la această paradă va
vedea evoluția paradei până la final. Este aceeași paradă. Și acum vedem cum totul începe să
se desfășoare, pe măsură ce se pregătește și se aliniază pe cale să înceapă. Apoi, odată ce totul
în această paradă profetică este perfect poziționat și aliniat, răpirea începe procesiunea paradei
în succesiune. Voi mărșălui această ilustrație cu un pas mai departe, cu un joc de cuvinte. 

Vedeți, eu chiar am fost într-o fanfară când eram în liceu. Destul cu problemele mele.
Am cântat la tubă și la toba mare, așa că am o amintire subită acum, dar mă voi întoarce cu
voi. ( Râsete ) Dar trebuia să fii în cadență. Dar înainte de a putea fi în cadență, trebuia să fii
aranjat, iar toți participanții la paradă trebuiau să fie aliniați și trebuia să mărșăluim în ordine.
Și  astfel,  în  această  aranjare,  aveai  locul  tău.  Și  trebuia  să  mărșăluiești  în  concert  cu,  în
tandem cu toți ceilalți din fanfară în acea paradă. Deci, de ce o menționez așa? Pentru că totul
trebuie să fie într-o ordine perfectă. Totul trebuie să fie perfect, din nou, meticulos aliniat, și
asta este profeția biblică. Și asta este ceea ce face profeția biblică. Există această ordine divină
în ceea ce privește succesiunea evenimentelor profetice în parada profetică a lui Dumnezeu.
Și,  din  fericire,  nu  trebuie  să  ne  uităm  mai  departe  decât  la  Scripturi,  care  ne  oferă
specificitatea în ceea ce privește ordinea și calendarul acestor evenimente. Dumnezeu este un
Dumnezeu al ordinii. Totul este perfect. De ce? Pentru că Dumnezeu este perfect. Totul este
perfect poziționat, perfect poziționat. 

Să începem cu profeția din 2 Tesaloniceni 2. Vorbim destul de mult despre aceasta, dar
în mod special  în versetul 1, deoarece apostolul Pavel prin Duhul Sfânt spune și vorbește
despre „venirea Domnului nostru Isus Hristos”, adică a doua venire și „strângerea noastră
laolaltă  cu  El”,  adică  răpirea.  Vedeți  distincția  aici,  a  doua venire  a  Domnului  nostru  și
răpirea, când suntem strânși laolaltă cu Domnul. Apoi, în versetul 2, acum observați ordinea,
Pavel - acest lucru este interesant - el îi liniștește de fapt pentru că toți au fost zguduiți de o
scrisoare falsă, se pare că purtând numele apostolului Pavel, care afirma că ei se aflau deja în
necaz. Nimic nou sub soare. Derulând cu 2000 de ani înainte și să o aduc în termeni moderni,
ar fi ca și cum cineva ar avea un canal de YouTube cu o imitație frauduloasă a apostolului
Pavel. Apropo, primim asta foarte des. 

Vă rugăm să știți că dacă nu are niciun simbol de bifare lângă - nu suntem noi - și vă
rugăm să fiți perspicace, isteți ca șerpii, fără răutate ca porumbeii. Omule, sunt o mulțime de,
avem de-a face cu asta destul de des, din păcate, dar conturi frauduloase, care se dau drept alte
persoane cu scopul de a înșela. Și, de fapt, este pentru a încerca să obțină bani de la oameni.
Și acesta este un alt mod prin care veți ști că nu suntem noi. Noi nu cerem niciodată bani. Nici
măcar nu vorbim niciodată despre bani.  Singura dată când vorbim despre bani este atunci
când ne aflăm într-un loc din Scriptură în care Biblia vorbește despre bani și chiar și atunci
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sunt foarte atent și mă rog foarte mult când vine vorba de bani din motive evidente, cred eu.
Deci iată acest canal fals de YouTube, „Canalul de YouTube al Apostolului Pavel”. Și se pare
că au urmărit acest videoclip crezând că este vorba de Pavel. Și videoclipul spune că sunteți
deja în necaz. Asta îi încurcă, îi zguduie, iar Pavel trebuie să-i liniștească. În primul rând, nu
eu eram cel care transmite. Am raportat deja acest lucru. Să sperăm că îl vor desființa, dar nu
era canalul meu de YouTube, iar noi nu suntem încă în necaz. Nu vă amintiți când am fost cu
voi? Acum priviți ce se întâmplă în versetul 3. Aceasta este cheia. Din nou, observați ordinea.
Pavel, prin Duhul Sfânt, scrie că necazul de 7 ani nu poate să aibă loc până când biserica nu
va fi mai întâi înălțată în „depărtare”, ceea ce e răpirea. 

Permiteți-mi să mă grăbesc să spun că aceasta înseamnă că evenimentele necazului de 7
ani trebuie ca, în acest moment, să fie deja pregătite pentru ca ele să intre în desfășurare, ceea
ce nu se poate întâmpla decât după ce vom fi luați. Știu că mă repet, dar nu știu dacă este
posibil să spun acest lucru suficient. Aceasta este ordinea. Totul trebuie să se alinieze perfect,
iar apoi se desfășoară perfect în succesiune și în ordine. Acum, după ce biserica este luată sus,
iar acest lucru este uriaș, apropo, Cel care oprește, Duhul Sfânt este luat din cale, nu sus. Nu
vă încurcați cu asta, bine? Pentru că este o gravă eroare să faci acest lucru. Acum Biserica lui
Isus Hristos este luată, răpită, adunată la El. Și Isus ne ia ca mireasă a Sa în acea cameră de
nuntă pe care a spus că o va pregăti ca loc pentru noi, ca acolo unde este El să fim și noi. Și
dacă nu ar fi fost adevărat, El nu ne-ar fi spus. Așa că suntem ridicați și am plecat de aici,
omule. (Râde) O, Doamne, vino repede! Deci, acum că biserica este luată în sus, Duhul Sfânt
care până acum ținea răul în frâu, reținând totul, oh, reținerea răului și susținerea celor drepți,
dar cel care reține, Duhul Sfânt nu va fi luat în sus. Va fi doar, într-un fel,  luat din cale.
Continuă. Nu-ți mai stau în cale. Ei bine, odată ce Duhul Sfânt, cel ce oprește, este luat din
drum, Biserica este luată la cer, atunci intră în scenă Anticristul. 

Observați  din nou, progresia evenimentelor.  Deci  „se înalţă  mai  presus de tot  ce se
numeşte „Dumnezeu”, „se va așeza în Templul lui Dumnezeu, dându-se drept Dumnezeu”.
Apoi,  când  ajungi  la  versetele  7-8,  Pavel  subliniază  următoarele,  spunând:  „Căci  taina
fărădelegii a și început să lucreze, (Este deja la lucru) „trebuie numai ca Cel ce o oprește”
(Care este, din nou, Duhul Sfânt, Cel care reține acum), „acum să fie luat din drumul ei”. (Și
vreau să ascultați cu mare atenție aceste două cuvinte) „Și atunci/apoi (Și atunci) se va arăta
cel nelegiuit”. (Vedeți ordinea?) Acum, de ce aduc în discuție și subliniez acest lucru? Pentru
că, din nou, mă repet, dar ascultați-mă. Suntem cu toții predispuși să greșim foarte mult în
subestimarea și chiar în respingerea intensității acestui lucru. Lăsați-mă să vă explic. Lumea
se va schimba drastic și dramatic odată ce Biserica va fi luată în sus și Duhul Sfânt va fi scos
din calea ei. Poate mai bine spus, în lipsa Bisericii și a Duhului Sfânt, care este scos din cale,
fiind prezent Antihristul, va fi foarte clar că a început necazul. 

Sunt foarte prudent când vine vorba de opinia și interpretarea comună conform căreia
primii trei ani și jumătate ai necazului de 7 ani vor fi toată această pace și prosperitate. Eu nu -
nu pot ajunge acolo. Nu pot ajunge acolo. Și cred că - cred că mergem prea departe dacă
împărțim necazul de 7 ani în două, deoarece ultimii trei ani și jumătate, așa cum se referă unii
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la  el,  este  „marele  necaz”.  Oh,  ultimii  trei  ani  și  jumătate,  cu siguranță  există  o  linie  de
demarcație acolo, cu siguranță, dar nu ar trebui să vină niciodată în detrimentul a ceea ce se
întâmplă  la  început,  pentru  că  ceea  ce  se  întâmplă  la  început  sunt  semnele  și  minunile
mincinoase, nelegiuirea, răul, Cel ce oprește este scos din cale, răul necontrolat. Mă grăbesc.
Trebuie să mă calmez, de fapt. Apropo, probabil că acesta este un moment la fel de bun ca
oricare altul pentru a vorbi despre întrebarea „de ce ar trebui să fim preocupați de Antihrist și
de necaz dacă suntem luați de Isus Hristos înainte de necaz?” 

Cu riscul unei simplificări excesive, din cauză că vedem deja ceea ce se întâmplă în
necaz înainte de necaz, ceea ce înseamnă că trebuie să fim oh, atât de aproape de necaz. Și,
din nou, acest lucru ar trebui să fie o sursă de mare încurajare, nu doar pentru noi, ci chiar din
partea  noastră,  așa  cum  scrie  apostolul  Pavel  în  prima  sa  scrisoare  către  Tesaloniceni,
capitolul  4:17,  când  descrie  ordinea  în  care  cei  morți  în  Hristos  înviază  primii.  Vedeți
ordinea?  Cei  care  au  murit  în  Hristos  -  aceasta  este  învierea  -  vor  primi  trupurile  lor
glorificate. „să părăsim trupul acesta ca să fim acasă la Domnul”. [2 Corinteni 5:8 n.tr.] Ei vor
primi mai întâi trupurile lor glorificate. Ei vor învia mai întâi, iar apoi (Și apoi) „noi cei vii,
care vom fi rămas, vom fi răpiți”. 1 Corinteni 15:51-52, Pavel o descrie ca pe o taină și cum
ne vom dezbrăca de „trupul acesta supus putrezirii”. Asta înseamnă că ne vom dezbrăca - este
ca o metamorfoză în limba originală - există o metamorfoză în care ne dezbrăcăm de vechile
noastre  trupuri  -  doar  atât,  doar  atât  -  ne  îmbrăcăm în  trupurile  noastre  glorificate  într-o
clipită, iar apoi „noi, cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiți împreună cu ei în nori, ca să
întâmpinăm pe Domnul”. [1 Tesaloniceni 4:17 - n.tr.] Asta înseamnă că pe toți cei dragi care
au plecat să fie cu Domnul, îi vei revedea, dar, mai important, Îl veți vedea pe Isus și veți fi cu
Isus pentru totdeauna în trupul vostru glorificat.  Și aceasta este ordinea lucrurilor. Așadar,
acest lucru ar trebui să fie o mare încurajare, și asta spune Pavel când spune: „întâi vor învia
cei morți în Hristos. Apoi, noi cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiți”... Și el continuă. Totul
este  centrat  pe  răpire.  Încearcă  să-i  încurajeze  pentru  că  erau  foarte  descurajați,  foarte
descurajați.  Și  el  spune:  „De  aceea,  (Și  „de  aceea”  este  întotdeauna  acolo  cu  un  motiv)
(Acesta este probabil punctul meu cel mai profund din întreaga actualizare) Deci „De aceea,
încurajați-vă unii pe alții cu aceste cuvinte”. [NTRL - n.tr] Oh, asta mă încurajează. Asta mă
încurajează. 

Acum, 2 Tesaloniceni se potrivește cu Daniel 9:27, o altă profeție despre care vorbim
adesea. Și aceasta este o profeție despre Antihristul care întărește un legământ de 7 ani cu
mulți. Specificitatea acestei profeții în mod deosebit este de așa natură încât aceasta este ceea
ce dă startul necazului de 7 ani. Odată ce începe necazul de 7 ani, acordul de pace de 7 ani
este  pus  în  aplicare  și  cel  de-al  treilea  Templu  este  reconstruit,  Antihristul,  în  mijlocul
necazului de 7 ani, „va pune capăt jertfei și darului de mâncare.” „Și pe streașina Templului
va  așeza  urâciunea  pustiirii”.  Vedeți  ordinea?  Vedeți  succesiunea?  Profețiile  din  2
Tesaloniceni 2 și Daniel 9:27, împreună cu altele asemănătoare, se aliniază perfect cu schema
divină - am vorbit despre acest lucru săptămâna trecută - care este împletită în țesătura cărții
Apocalipsa. În succesiune, este vorba de răstignirea, îngroparea și învierea lui Hristos. Apoi
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răpirea Bisericii lui Hristos, apoi necazul de 7 ani cu mânia lui Hristos, mânia Mielului, apoi,
la sfârșitul necazului de 7 ani, este a doua venire a lui Hristos, urmată de Împărăția de o mie
de ani, domnind și împărățind cu Hristos și, în final, cerurile noi și pământul nou pe vecie cu
Hristos. Vedeți ordinea, succesiunea? Ei bine, acest lucru ne aduce la dominoul profetic, pe
care l-am delimitat între dominoul Necazului și ceea ce voi numi dominoul pre-tribulației. 

Vom începe cu acest grafic alcătuit cu principalele dominouri ale tribulației. Apropo,
avem  un  link  către  un  fișier  PDF  cu  aceste  diagrame.  Răpirea  va  declanșa  principalele
dominouri ale necazului. Poate că acesta este un moment bun să menționez în paranteză, sunt
sigur că ați văzut acele videoclipuri în care sunt acei tipi care montează 585.625.000 de piese
de domino și le ia cam 10 ani. Și apoi înregistrează video și apoi totul este pregătit. Și știți,
vor rula video-ul pe repede înainte, îl accelerează. Așa că ceea ce a durat 10 ani poți vedea
în....trebuie să iubești tehnologia.  Poți să te uiți în aproximativ 10 secunde (bleble, bleble,
bleble) și ei aranjează fiecare piesă. Și apoi (Și apoi, din nou acele două cuvinte,) ei doar
împing un domino și (Blebble, blebble, blebble, blebble, blebble) (blebble, blebble, blebble,
blebble) (Râzând) Toate cad. Aceasta este răpirea! Răpirea este acea piesă de domino! Odată
ce totul este aranjat: ( poc) Răpirea. Și apoi totul se prăbușește în ordine. (Blebble, blebble,
blebble, blebble, blebble) (Râde) Bine, e ultima dată când mai fac asta. 

Deci, să începem cu tabloul principal de domino al Necazului. Și apoi vom completa
unele dintre spațiile goale cu dominoul pre-tribulației. Dominoul principal al răpirii dinaintea
necazului va duce la descoperirea lui Antihrist. Am trimiterile Scripturii acolo. Revelația lui
Antihrist  va  duce  la  impunerea  legământului  de  7  ani  cu  mulți  care  duce  la  începerea
necazului de 7 ani. Începutul necazului de 7 ani va duce la reconstruirea celui de-al treilea
templu evreiesc, care cred că face parte din legământ. Cu alte cuvinte, este un legământ de 7
ani care este pus în aplicare,  dar o parte a înțelegerii  cu acest  legământ este: „Hei, popor
evreu, puteți reconstrui al treilea templu.” „Unde semnăm?” De aici rezultă cel de-al treilea
Templu, care duce la urâciunea care provoacă pustiire în Templu. Urâciunea care cauzează
pustiirea va duce la mântuirea lui Israel, a doua jumătate, care duce la a doua venire a lui Isus
Hristos la sfârșitul celor șapte ani care duce la începutul Împărăției de o mie de ani. Și apoi
sfârșitul  Mileniumului  va  duce  la  începutul  cerurilor  noi  și  al  pământului  nou,  veșnicia
viitoare. Totul este în ordine; totul este perfect în ordine. 

Acum, acest lucru ne aduce la alinierea și așezarea dominoului dinaintea necazului, pe
care vedem acum că începe să se întâmple înainte de răpire. Și aceasta este doar, bineînțeles,
nu este exhaustivă. Sunt doar, din nou, cele principale. În primul rând, nu în ordine, alinierea
dominoului celor 10 împărați care domnesc peste 10 regiuni se înființează înainte de Necaz,
dar se va prăbuși odată cu Antihristul care va domni peste cele 10 regate în timpul Necazului.
Dominoul cu alinierea națiunilor înconjurătoare împotriva Israelului este pusă la cale înainte
de necaz, dar va cădea odată cu invazia Israelului dinspre nord pentru a lua prada în timpul
necazului. Ei bine, stai puțin, pastore, vorbești despre profeția din Ezechiel 38? Da. Plasezi
asta după răpire, la începutul necazului de 7 ani? Da, și iată de ce. Pentru că există un detaliu
interesant în această profeție, foarte rapid, în care ni se spune că atunci când se va întâmpla
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această  invazie  -  în  primul  rând,  Israelul  va  fi  foarte  prosper  -  sunt  -  și  se  vor  crede în
siguranță  și  vor  locui  în  siguranță  în  pace.  Cred  că  legământul  de  pace  le  dă  acel  fals
sentiment de pace, ceva de genul, de acum putem lăsa garda jos, în sfârșit avem pace. Putem
să ne reconstruim templul acum. Și atunci Ezechiel ne spune că va avea loc această invazie.
Se putea întâmpla înainte? Cu siguranță ar fi putut, dar vedem cum se pregătește acum. Acest
domino, dominoul din Ezechiel 38 este pus la punct perfect chiar acum, chiar acum și este
gata. 

Următorul:  Domninoul cu restricția  și distrugerea aprovizionării  cu alimente la nivel
mondial este pusă la cale înainte de necaz, dar se va prăbuși cu o hiperinflație atât de severă
încât cu salariul pe o zi se vor cumpăra doar ingredientele pentru pâine în timpul necazului.
Următorul:  Domninoul cu reducerea populației  pentru a controla demografic se înființează
înainte de necaz, dar se va prăbuși odată cu moartea - auziți-mă bine - moartea majorității
oamenilor de pe pământ. Lăsați gândul acesta să penetreze bine. Acesta este capitolul 6-9 din
Apocalipsa. Ni se dau procente; de fapt, cred că în capitolul 6 se spune că peste o pătrime din
populația din ceea ce a mai rămas în acel moment. Dar apoi devine și mai rău de acolo. De
aceea am dificultăți cu faptul că primii trei ani și jumătate sunt minunați, pace, prosperitate,
acei  creștini  au  dispărut  din  calea  noastră,  iar  acum  putem  face  ceea  ce  ne-am  dorit
întotdeauna să facem. Și, știți, este o perioadă de petrecere. Nu, din nou, nu prea pot înțelege
asta. 

Deci,  următoarea:  Dominoul  cu demolarea  controlată,  chiar  dezintegrarea  economiei
globale se pune în aplicare înainte de tribulație, adică în ultimele două săptămâni. Nu, chiar în
ultima săptămână. E un fel de oh, dominoul ăsta, voi treceți aici (Mormăind) E gata. Pre-
tribulație,  dar  se  va  prăbuși  cu  o  economie  bio-digitală,  globală,  fără  numerar  în  timpul
necazului. Se înființează acum, se prăbușește atunci. Pe ultimele două de pe listă aș dori să le
dezvolt în timpul care ne-a rămas împreună astăzi. 

Pentru a face acest lucru, vom opri transmisiunea în direct pe Facebook și YouTube.
Așadar, dacă m-ați întreba care cred că este cel mai mare domino care se pregătește și se
aliniază înainte de necazul cel mare, ar trebui să fie injecția COVID. Oh, iar începe. (Râsete)
Pastore, serios? De ce nu te poți lăsa? Nu pot. Nu pot. De ce continui să vorbesc despre asta?
Trebuie să o fac, și cred că veți vedea de ce într-o clipă, cel puțin sper și mă rog să vedeți.
COVID-19 și așa-zisul vaccin care a urmat, ucide acum, de unul singur, proverbialii doi iepuri
dintr-o lovitură. Nu numai că, prin restricții, controlează, populația globală, ci și reduce acum,
prin ucidere, populația globală. De aceea trebuie să vorbesc despre asta. Dacă nu eu, atunci
cine? Dacă nu acum, atunci când? Dacă nu aici, unde? Și, apropo, permiteți-mi, de asemenea,
să mă grăbesc să spun că, din păcate, sunt foarte puțini cei care vorbesc cu adevărat despre
acest lucru. Și nici măcar nu voi intra în subiectul acesta. Mă voi supăra și îmi va crește
tensiunea arterială. 

Să ne adresăm mai întâi controlului populației globale cu știrile absolut sfâșietoare și
înfiorătoare din Shanghai, China. Ați auzit despre asta? În beneficiul celor care nu au auzit
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sau nu sunt la curent cu ceea ce se întâmplă acolo, vă voi face un scurt rezumat. Au izbucnit
revolte, deoarece locuitorii înfometați au început să se revolte împotriva carantinării „Zero
Covid” a PCC. Supermarketurile sunt închise, lăsând populația să nu aibă de unde să cumpere
alimente,  ceea  ce  face  ca  mulți  să  moară  de  foame.  Trebuie  remarcat  faptul  că  această
carantinare totală a întregii populații din Shanghai, care se estimează că este de aproximativ
26 de milioane de persoane, este pe termen nelimitat, nedeterminat. Și dacă acest lucru nu ar
fi fost suficient de rău, întregii populații i s-a interzis să iasă din casele lor chiar și pentru
articole esențiale, motiv pentru care rămân fără mâncare și mor de foame. Și ca să pună sare
pe rană, se pare că magazinele și serviciile de livrare sunt pe punctul de a se prăbuși sub
această  presiune.  Toate  acestea  sunt  concepute  în  mod  intenționat.  Din  nou,  este  o
demolare/dezintegrare controlată. Mai mult, testarea zilnică în masă este obligatorie și oricine
este testat pozitiv este dus într-o tabără de carantină. Acest lucru a dus la îndepărtarea unor
copii de la părinții lor în aceste tabere supraaglomerate. Și ceea ce face ca acest lucru să fie
atât de înfricoșător și de sfâșietor este faptul că China este doar una dintre puținele națiuni
care persistă astăzi cu această strategie COVID zero. Și aceasta în ciuda faptului că rata de
vaccinare completă a Chinei se apropie rapid de 90% din populație. 

În imagine este o captură de ecran a unui link pe care l-am furnizat. Este un videoclip
foarte  tulburător  despre  ceea  ce  se  întâmplă  acolo.  După  cum  se  spune  la  începutul
videoclipului,  vă recomand să vă rugați  înainte  de a-l  viziona și  chiar  dacă ar trebui  să-l
vizionați. Este foarte greu. Este foarte dificil. Așadar, am văzut și vedem acum că restricțiile
COVID  controlează  oamenii,  ceea  ce  se  întâmplă,  de  asemenea,  în  paralel  cu  injecțiile
COVID care ucid oameni. Permiteți-mi să încerc din nou și să repet asta. Restricțiile COVID
care controlează oamenii, injecțiile COVID care ucid oameni, și noi nu vorbim despre asta? 

Fără  îndoială  că  ați  auzit  sau  ați  vizionat  documentarul  „Decedat  Subit”.  Un  alt
videoclip pentru care poate ați vrea să vă rugați înainte de a-l viziona, dar este un documentar
uluitor,  documentat  temeinic  despre masele  de oameni  care  au murit  ca  urmare  directă  a
faptului că au primit injecția COVID. Aceștia sunt oameni tineri și sănătoși. Și vreau să spun
că, în multe dintre videoclipurile care documentează acest lucru, îi vezi, din abundentă, pe
acești oameni, dintre care unii sunt atleți la apogeul carierei lor sportive, și cad morți pe teren,
pe teren. Ei mor chiar acolo! Adolescenții mor brusc. Au chiar și SADS, „Sindromul morții
subite  a  adulților”,  dar  l-au  schimbat,  l-au  îndulcit  și  astfel  nu  există  nicio  atribuție.  Ce
înțelegeți prin atribuire? Decesul nu poate fi atribuit vaccinului. Știți ce - SADS vă amintește
de SIDS? Vă amintiți  de SIDS? Sindromul morții  subite a sugarului.  Deci a existat  - îmi
amintesc și eu - asta a fost acum mulți, mulți ani. Dar când a început să se întâmple pentru
prima dată  -  și,  apropo,  se  poate  urmări  chiar  până  la  vaccinurile  pe  care le  administrau
acestor copii. Apropo, știați că la naștere, la naștere, un nou-născut este vaccinat la naștere, la
naștere! Așa că spuneau că, ei bine, știți, copilul dormea, știți, pe burtă și a încetat să mai
respire și a murit. Nu, nu de aceea. Știți de ce a murit acel copil? Din cauza vaccinului pe care
l-ați injectat acelui copil. Sindromul morții subite a sugarului fără excepție - și nu mă credeți
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pe cuvânt, faceți propriile cercetări - fiecare copil cu sindromul morții subite a sugarului a fost
rezultatul direct atribuit unui vaccin. 

Deci, repede-înainte - SADS - vaccinări. Erau oameni care erau perfect sănătoși și au
murit? Ce s-a întâmplat? Ei bine, o să încetez să mai țip, asta o să încep să fac. ( Râsete ) Dar
e și mai rău. Probabil că voi țipa din nou, așa că rezistați.  Acum, acest lucru ne aduce la
întrebarea  menționată  mai  sus,  dacă începem să vedem ce se va întâmpla  în  Necaz,acum
înainte de Necaz, cât de aproape suntem de Necaz? Vreau să răspund la această întrebare cu o
altă întrebare. Nu ar fi de înțeles că dacă începem să vedem restricțiile și injecțiile COVID
înainte  de necaz,  atunci  trebuie să fim absolut  fără  îndoială  în  pragul  necazului?  Și dacă
răpirea Bisericii trebuie să aibă loc înainte de necazul de 7 ani, și așa este, atunci, vă rog din
nou, spuneți cât de aproape suntem de răpire? Sunteți încurajați? Eu sunt. Pentru că văd cum
încep să se împlinească aceste lucruri care știu că își găsesc împlinirea finală în Necazul de 7
ani, și ele sunt deja aliniate chiar acum, și știu că răpirea este cea care începe succesiunea
împlinirii acelor profeții în Necazul de 7 ani, și de aceea Isus a spus că atunci când veți vedea
toate aceste piese de domino aliniate, priviți în sus, priviți în sus, ridicați-vă capetele. De ce?
Pentru că se apropie răscumpărarea voastră. Varianta învechită a acestui cuvânt nu se mai
folosește în zilele noastre, ci „apropiat”, „alături”. 

Răpirea bisericii  nu este doar aproape.  Eu aș spune că răpirea bisericii  este aici,  nu
aproape, aici. Trebuie să fie. Pentru că tot ceea ce vedem are ceea ce voi numi un termen de
valabilitate. Știți ce vreau să spun cu asta? O dată de expirare care, apropo, este o înșelăciune.
Aceasta este în sine o înșelăciune pentru că vor să vii să cumperi mai multă mâncare, ceea ce
nu poți  face  pentru  că  nu  există  mâncare  de  cumpărat.  Dar  oricum...  da,  aceste  date  de
expirare de pe ambalaj, și așa este și cu profeția biblică. Are o dată de expirare. Vedeți, totul
este acum pregătit și este pe cale să se prăbușească. Și nu o să vreți să aranjați totul și apoi,
„bine,” „o să ne întoarcem peste vreo 10, 15 ani.” Nu, nu o să faceți asta. Nici măcar nu veți
mai fi în viață peste 10 sau 15 ani. Nu, asta e acum. Asta e aici. Și dacă chiar vreți să știți cât
de „aici” este răpirea, uitați-vă la ce se întâmplă în China. Știți, cred că există o deconectare,
mai ales pentru noi aici în Hawaii. Vreau să spun că, într-un fel, este harul lui Dumnezeu să
trăim aici.  Suntem separați  geografic  și  izolați,  dar  asta  poate  fi  și  un dezavantaj.  Adică,
vedem ce se întâmplă în China și, bineînțeles, aici, pe insule, avem o populație multietnică,
mulți chinezi, japonezi, dar suntem încă atât de îndepărtați. Ei bine, asta este China. Nu, asta e
aici. Ei bine, încă nu e aici. Nu, vine. Vine. Iar Shanghai, China, este un exemplu în acest
sens.  Injecțiile  sub semnul  restricțiilor  COVID determină  tot  ce poate  sau nu poate orice
individ să facă, să mănânce, să cumpere sau să vândă. Cum sună asta? Sună ca o profeție care
se împlinește în timpul necazului de 7 ani din Apocalipsa, capitolul 13? Absolut că da. Și am
vorbit despre asta din abundență, adică v-am făcut greață cu asta în ultimii doi ani. Cred că
asta înseamnă acest cuvânt. Așa sună. Fie că vrem sau nu să auzim asta, adevărul este că totul,
și  mă  refer  la  totul,  va  depinde  de  verificarea  și  autentificarea  vaccinării,  punct.  Acum
pregătiți-vă. 
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Trebuie  să  împărtășesc  cu  voi  acest  articol  recent  care  ia  ne  respirația,  fără  joc  de
cuvinte, din Pub Med, intitulat „Vaccinurile COVID-19 și interpretarea eronată a efectelor
secundare  percepute,  claritate  asupra  siguranței  vaccinurilor”.  Vă  mulțumesc  foarte  mult.
Ascultați asta. Citez: „În epoca COVID-19 și a programelor de vaccinare în masă, mișcarea
anti-vaccinare din întreaga lume este în prezent la un nivel record. O mare parte din acest
sentiment anti-vaccinare ar putea fi (Urmăriți acest cuvânt) atribuit presupuselor (Presupuse)
efecte  secundare  care  sunt  perpetuate  pe  rețelele  de  socializare  de  către  grupurile  anti-
vaccinare.  Frica și  dezinformarea  propagată de persoane fără  pregătire  științifică  pentru a
teroriza oamenii să rămână nevaccinați nu doar că îi face pe oameni să rămână susceptibili la
focare virale,  ci  ar  putea provoca și  mai  multe  efecte  secundare observate  în procesul de
vaccinare. 

(Oh, devine și mai rău) Această scurtă trecere în revistă (Tot citind) va oferi date care ar
putea demonstra că dezinformarea perpetuată de mișcarea anti-vaccinare ar putea cauza mai
multe decese și efecte secundare ale oricărui vaccin. (Țineți-vă bine) A fost realizată o mini-
revizuire  a  literaturii  publicate  și  s-a  constatat  că  stresul  mental  provoacă  în  mod  clar
vasoconstricție  și  constricție  arterială  a vaselor de sânge.  Prin urmare,  dacă subiecții  sunt
panicați, îngrijorați, stresați sau speriați de vaccinare, arterele lor se vor contracta și se vor
micșora în interiorul și în jurul ( Râsete ) (Mă bucur atât de mult - vă mulțumesc că râdeți;
este de râs) 

Noi îi omorâm! Nu, nu-i așa? Nu e de la vaccin. Îi omorâți, anti-vaxxer-ule ! ( Râsete )
Produceți  tot  acest  stres mental  asupra acestor bieți  oameni,  care le constrânge arterele  și
provoacă toate aceste efecte secundare! Nu am terminat  încă.  Așa că lăsați-mă să-mi trag
sufletul. „Acest mecanism biologic” (Am furnizat un link) Dacă vreți să mergeți și să citiți
asta, poate că nu vreți, dar avem linkul. Este chiar acolo. 

„Acest mecanism biologic, constricția venelor, arterelor și a vaselor în condiții de stres
psihic  este  cauza  cea  mai  probabilă  pentru  care  au  existat  cheaguri  de  sânge,  accidente
vasculare cerebrale, atacuri de cord, amețeli, leșinuri (Nu le scapă nimic.) vedere încețoșată,
pierderea  mirosului  și  a  gustului,  care  ar  fi  putut  fi  experimentate  la  scurt  timp  după
administrarea vaccinului.  Stresul mental  extrem al pacientului  ar putea fi  atribuit,  cel  mai
probabil, fricii și tacticilor de sperietură folosite de diverse grupuri anti-vaccinare.” 

Pun pariu că nu știați că este vina voastră. Știați asta? Bine, hai să încercăm să... vedeți
cum se aliniază toate astea? Pot să vă pun întrebarea în felul ăsta? Da, nu-i așa? E o înscenare.
Se aliniază exact așa cum ni s-a spus că se va întâmpla. Și știu că e de necrezut ceea ce tocmai
am citit. E de necrezut, nu? Nu, nu se poate! Ba se poate! Și aceasta se întoarce la - aveți
răbdare  cu  mine  -  2  Tesaloniceni  capitolul  2.  Pentru  că  atunci  când  Antihristul  va  fi
descoperit, va fi această puternică amăgire, această înșelăciune malefică, rea. 

Oh, prieteni, joi seara - Ieremia capitolul 39-41 - încă procesez acest studiu al acestor
capitole. Ni s-a prezentat un tip pe nume Gedalia. Un tip de treabă, a fost numit guvernator
peste Iuda de către regele Babilonului după asediul final, când i-au luat pe evrei prizonieri în
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Babilon, exact așa cum profețise Ieremia timp de vreo 40 de ani. Așadar, regele Babilonului îl
numește pe acest Ghedalia ca guvernator, ca să supravegheze acum Iuda, pentru că mai sunt
încă cei care au rămas acolo, în Iuda. Așadar, ni se prezintă și un alt tip pe nume Ismael și, în
mod interesant, el este un descendent din linia regală a regelui David însuși. Și apoi ne este
prezentat  și  un  alt  tip  cu  numele  de  Iohanan.  Acum  priviți  asta.  Ghedalia  este  acum
guvernator, iar Ismael prinde de veste. Și ce face el? Oh, face o călătorie să se ducă să-l vadă
pe Ghedalia, și Iohanan este acolo. Și Iohanan își zice: „Stai puțin, tipul ăsta e rău”. „Tipul
ăsta are o agendă.” „Tipul ăsta vrea să-l ucidă pe Gedaliah.” Și chiar, după ce spune ceva în
acel cadru, Ghedalia zice: „Nu, nu-i așa.” „Nu cred că el e rău.” „Am încredere în el.” „Am
încredere în știință.” Nu, doar o secundă. Așa că Gedaliah a zis: „Nu, nimeni nu poate fi atât
de rău.” Oh, da, se poate. Așadar, după această scenă și după ce Ismael pleacă, Iohanan îl ia
pe Ghedalia deoparte în particular și îi spune: „trebuie să - te rog”, îl imploră el, „te rog lasă-
mă să mă duc să-l omor.” „O să te ucidă.” Și Ghedalia zice din nou: „În niciun caz.” „Nu, eu
am încredere în el.” Și iată-l pe Iohanan spunând: „nu, el este rău.” „El este rău.” 

Și mă frământ, întrebând pe Domnul: „Doamne, de ce atâtea amănunte?” „De ce ai lăsat
să fie consemnat în paginile Sfintei Scripturi pentru noi, toate aceste generații, să citim despre
acest  Ghedalia,  acest  Ismael  și  acest  Iohanan care  a  încercat  să-l  protejeze  pe  Ghedalia?
Pentru că Ismael urma să intre în casa lui Ghedalia, să frângă pâinea cu el, ceea ce în acea
cultură, în acea zi și până în ziua de azi era de neconceput. Îl ucide în propria lui casă, exact
așa cum i-a spus Iohanan și l-a avertizat că va face, și a făcut-o pentru că este rău. El este rău.
Și mă gândesc: „nu trebuia să se termine așa.” „De ce a trebuit Gedaliah să moară în acest
fel?” Asta e cam trist [- sad în engleză- n.tr]. A nu se confunda cu SADS, dar e aproape. 

De ce a murit? Pentru că nu a putut crede că Ismael-ii/guvernul/știința ar putea fi răi.
Avea încredere în el. Gedalia era unul dintre acei tipi care este..., are o naivitate nevinovată și
ignorantă, iar asta l-a costat viața. Înțelegeți unde vreau să ajung cu asta? Ismael - oh, asta era
altceva. Deci, la sfârșitul capitolului 41, când toate acestea se întâmplă și îl ucide fără milă pe
Ghedalia, Iohanan încearcă să se ducă după el, îl găsește, îl prinde, dar el scapă. Și eu fac,
„nu!” E în versetul 15, capitolul 41 din Ieremia. Când eu zic: „Doamne, nu!” „De ce l-ai lăsat
să scape?” Adică, aș fi vrut ca versetul 15 să nu spună că a scăpat. Aș fi vrut ca versetul 15,
Ieremia 41 să spună ceva de genul: „și Iohanan a pus mâna pe el...” - mă opresc aici pentru că
pot  să  intru  „în  carne”,  ceea  ce  numele  Ismael  reprezintă.  Încrezându-te  în  brațul  cărnii,
încrezându-te în om, încrezându-te în știință. Dar nu citim așa. Și eu fac: „Doamne!” 

A trebuit să întreb pe Domnul. Așa că am citit restul cărții, căutând. Fac o căutare în
programul meu de calculator.  Ismael,  ce s-a întâmplat  cu tipul ăsta? Vreau să știu ce s-a
întâmplat.  Nimic, absolut nimic. Niciodată nu s-a mai auzit de el,  niciodată nu a mai fost
menționat în paginile Scripturii. Am avut o criză de credință cu asta. Pentru că am vrut să fie
un pasaj despre tipul ăsta care să primească ceea ce merită, dar nu este acolo. Așa că îl întreb
pe Domnul. „Doamne, de ce?” Și acesta a fost răspunsul pe care l-am primit, și cred că este un
cuvânt potrivit pentru noi astăzi. 
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Motivul pentru care nu vedeți un sfârșit pentru acest Ismael rău este pentru că acest
Ismael rău este viu și sănătos astăzi. Nu fiți un Gedalia. Și voi știți cine sunteți. Și vreau doar
să îi avertizez pe cei ca Gedalia din această lume. Da, sunteți ca Pavel care îi scrie lui Titus:
„Totul este curat pentru cei curați, dar pentru cei necurați, ...nimic nu este curat.” Sunteți prea
încrezători. Sunteți prea încrezători. Nu fiți atât de naivi încât să credeți asta. Asta e rău, rău,
rău, opusul lui L-I-V-E live - [a trăi în limba engleză - n.tr.], rău. Ei vor să te omoare. Ismael
astăzi, viu și sănătos astăzi, vrea să te ucidă. Nu fi un Gedalia. Bine, mă simt mai bine acum și
probabil că voi nu vă simți bine. Asta-i viata. 

Să încerc să încheiem în felul următor. Adică răul acestui Ismael viu și nevătămat ucide
oameni astăzi. Și ni se spune în necazul de 7 ani că un mare procent din populație va fi ucis.
Deci vedem deja că începe să aibă loc acum. Deci, cât de aproape suntem? Suntem atât de,
atât de, atât de aproape. Totul este pregătit chiar acum, și este doar o chestiune de timp până
când se va pune în mișcare cu răpirea Bisericii. În ultima vreme - asta este din inimă - fiecare
Actualizare Profetică este, vreau să zic, îmi vărs inima, predic din toată inima ca și cum ar
putea fi ultima, pentru că ar putea, pentru că ar putea. Las totul pe masă. Adică, probabil ați
auzit această întrebare pusă: Dacă ați ști că răpirea va fi în această după-amiază, ce ați face
acum? De ce nu o faceți? Pe cine ați suna? De ce nu-i sunați? Iată cât de urgent este acest
ultim ceas,  pentru  că  răpirea  este  atât  de  aproape,  și  vreau  să spun că  trebuie  să  ducem
oamenii la Isus și pe Isus la oameni acum, cât de repede putem, cât mai mulți. 

Iată de ce încheiem cu Evanghelia și cu ABC-ul mântuirii. Ce este Evanghelia? Este 1
Corinteni capitolul 15, primele patru versete. Vești bune, datoria ta a fost plătită. Ești liber să
pleci. Asta înseamnă cuvântul „Evanghelie”. Ce datorie? Cine a plătit-o? Isus a plătit-o. Cum
a plătit-o El? Când a murit, a plătit-o în întregime. Vești bune: El a mers la moarte în locul
tău, Și-a vărsat sângele în locul tău. Ești liber, și „dacă Fiul vă face slobozi, veţi fi cu adevărat
slobozi.”  ABC-ul  mântuirii:  Din nou, aceasta  este  doar o cale.  Este  un mod simplu de a
împărtăși  Evanghelia  în  cazul  în  care  Domnul ar  prezenta  vreodată  privilegiul  profund și
oportunitatea de a aduce pe cineva în calea voastră. 

A vine, pur și simplu, de la a recunoaște sau a admite că ai păcătuit și că ai nevoie de
Mântuitorul. Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar.” Iar Romani
3:23 ne spune de ce. Pentru că „Căci toţi au păcătuit şi sunt lipsiţi de slava lui Dumnezeu.”
Romani 6:23, văd acest verset și îl spun ca și cum am împacheta mai întâi vestea rea cu vestea
bună.  Care-i  vestea  rea?  „Plata  păcatului  este  moartea.”  Cu  toții  am fost  condamnați  la
moarte. Dar iată vestea bună: „dar darul fără plată al lui Dumnezeu este viaţa veşnică în Isus
Hristos, Domnul nostru.” Și acesta este anotimpul din an în care știm câteva ceva despre
cadouri, a dărui, a re-dărui. Nu poți să o re-dăruiești pe asta. Poți încerca, dar nu merge așa.
Dar atunci când oferi cuiva un cadou, este un cadou. Știu, profund cu adevărat, nu? Dar tu ai
plătit pentru asta. Dacă ei încearcă să plătească darul, nu este un cadou. Este o achiziție. Nu,
El a cumpărat-o, și L-a costat totul. El a plătit în întregime. „Noi nu suntem ai noștri. Suntem
cumpărați cu un preț.” Și este sângele lui Isus Hristos. El a cumpărat mântuirea noastră și
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viața veșnică, și ne oferă acest dar, darul darurilor, darul vieții veșnice. Aceasta este vestea
cea bună. 

B - pur și simplu este să-ți bazezi credința, iar acest lucru este foarte central. Credeți în
inima voastră că Isus Hristos este Domnul. Romani 10:9-10 spune: „Dacă crezi în inima ta că
Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit”. (Vei fi mântuit) 

Și apoi C-ul este de la a chema numelui Domnului, sau cum spune și Romani 10:9-10:
„Dacă mărturisești cu gura ta pe Isus ca Domn și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a
înviat din morți, vei fi mântuit”. Și în cele din urmă, Romani 10:13 spune: „Fiindcă oricine va
chema numele Domnului va fi mântuit.” Este atât de simplu. 

În ianuarie 2023, dacă mai suntem încă aici, voi sărbători cea de-a 41-a zi de naștere.
Arăt destul de bine pentru 41 de ani, nu? ( Aplauze ) (Râde) Aș vrea să fie doar 41. M-am
născut, născut din nou, și asta e ziua mea de naștere spirituală, ianuarie, 41 de ani. Tot ce am
făcut a fost să chem numele Domnului și am fost salvat, am fost salvat. Atât de simplu este. 

Ei bine, mărturia „Dar Dumnezeu” de astăzi este mai mult o mărturie despre bunătatea
și harul lui Dumnezeu pentru cei care au luat injecția. Am ales acest lucru din acest motiv,
deoarece  de  fiecare  dată  când  vorbești  despre  injecția  COVID,  dușmanul  este  acolo  cu
condamnarea.  Și, din nou, există o mulțime de videoclipuri.  Vă rog să nu le urmăriți.  Nu
numai că ei spun că suntem în necaz, că judecățile peceților au început deja, că dacă ai luat
injecția, ai luat semnul fiarei, ți-ai pierdut mântuirea, asta este fals. Asta este fals. Și am vorbit
despre asta săptămâna trecută. Vă rog, vă rog, vă rog, vă rog. Acum, știu prieteni dragi care au
făcut injecția, și este prin harul lui Dumnezeu, harul lui Dumnezeu, și de aceea am vrut să
împărtășesc astăzi acest lucru anume. 

Ea vine de la Jill Coconate - sper că îți pronunț bine numele, Jill. Ea scrie: „Dragă JD, în
ceea ce privește ultima actualizare despre profeții  și injecția COVID, preocupări legate de
semnul fiarei, sper că acest lucru vă ajută. Cu părere de rău, am luat injecția inițială numai. De
atunci am avut dureri și inflamații teribile în tot corpul și am fost testată pozitiv pentru toate
(Toate) bolile autoimune la un nivel sau altul, lupus, artrită reumatoidă etc.” (Apropo, primim
literalmente sute și sute de astfel de scrisori) 

Ea continuă: „Am bifat toate căsuțele și tot sunt pasată la un nou specialist pentru a
decide ce să fac. Și în inima mea cred că nu mai este nimic de făcut. Oricum, eu știu că
injecția  nu  m-a  împiedicat  de  la  mântuire  pentru  că  Duhul  Sfânt  trăiește  în  mine.  Sunt
călăuzită  zilnic,  iar  dragostea  mea  pentru  Domnul  Isus  Hristos  mă  aduce  în  genunchi  în
rugăciuni pline de speranță, dragoste și așteptare. Dumnezeu să te binecuvânteze, pastore JD,
nu ratez niciodată transmisiile in direct și privesc în sus. Cu dragoste Jill.” 

Ridicați-vă  în  picioare,  vă  rog.  Kapono,  vino  sus.  (Aplauze)  Tată  din  ceruri,  îți
mulțumesc. Îți mulțumesc foarte, foarte, foarte mult. Doamne, mă rog ca ceea ce luăm cu noi
din timpul nostru de astăzi să fie pur și simplu acest lucru: Încurajare. Chiar dacă tot ceea ce
se întâmplă are loc într-un mod așa de malefic cum vedem că este, putem fi încurajați știind
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cât de aproape ești Tu să vii după noi. Doamne, pentru oricine este abătut, despre care vom
vorbi în studiul nostru de astăzi din 2 Petru, care este cu adevărat rănit și se luptă și este
confuz, deprimat chiar, depresia lăsând loc disperării, Te rog, Doamne, Tu ești Cel care ne
ridici capul. Ridică-le capetele.  Ridică-le ca ei să privească în sus știind că răscumpărarea
noastră este atât de aproape încât este deja aici. Te rog, Doamne, fă asta. Și pentru toți cei care
nu Te cunosc, mă rog ca astăzi, astăzi Duhul Sfânt să fi putut să pătrundă cumva, cumva, într-
un fel,  și ca astăzi să fie ziua mântuirii lor. Și în sfârșit, Doamne, în sfârșit,  vino repede!
Maranatha, Isuse, vino, vino Doamne Isuse, vino repede! În numele lui Isus ne rugăm, amin.
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